Ουσιαστικά λέγονται οι λέξεις που φανερώνουν πρόσωπο, ζώο, πράγμα. Τα ουσιαστικά και τα ρήματα έχουν δύο αριθμούς. Τον ενικό αριθμό, που φανερώνει το ένα, και τον πληθυντικό αριθμό, που φανερώνει τα πολλά. 
Επίθετα λέγονται οι λέξεις οι οποίες μας δείχνουν τι λογής είναι το ουσιαστικό που συνοδεύουν. Τα επίθετα έχουν τρία γένη. Π.χ. ο νέος, η νέα, το νέο.
Ρήματα  είναι οι λέξεις που μας δείχνουν ότι ένα πρόσωπο, ζώο ή πράγμα (το υποκείμενο) κάτι κάνει (π.χ. τρέχω) ή παθαίνει κάτι (π.χ. ανακατεύομαι) ή βρίσκεται σε μια κατάσταση (π.χ. κοιμάμαι). Σε κάθε πρόταση υπάρχει ρήμα. 
